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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİ’NİN 10 ŞUBAT 2025 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR 

 

 
           TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı 

                                                  ÜYELER:  Berna IŞIKDOĞAN,  Hüseyin ÇELİK,  Arzu 

KARATAŞ, Mehmet ÖKSÜZ, Nilsu SERTASLAN, Fatih UZUN, Aynur BEKİ, İbrahim 

TOKGÖZ, Murat YAVUZ, Durmuş USLU, Fatih AYDIN, Mehmet DEMİR, Mustafa 

DURAN,  Turgut DURMUŞ, Tolga SARIŞEN, Yahya Emrecan UZUNKAYA, Oğuz HAN, 

Mehmet  Şah KIZILALTUN, Osman ARSLAN, Emin FİLİZ, Tuncer YALÇİN, İlhan 

ERMİŞ, Hüseyin ULUKAYA, Erdi ŞAHİN,  Sabahattin KUL.  

            TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Tarık ERDEM, Çetin PEHLİVAN, Selim 

YAVUZ, Şükrü AKSU,  Birtan Kaan SAAT, Şahin KARPELİ.   

 

 

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar yoklamayı alalım. 

          --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yapıldı.  

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Gruplardan mazeretli olan arkadaşlarımızı 

alalım,   

         --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Başkanım Cumhuriyet Halk Partisinden Şahin 

KARPELİ, Şükrü AKSU,  Tarık ERDEM; mazeretli olmasını oylarınıza sunuyorum.  

         --Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: Başkanım Milliyetçi Hareket Partisi Grubunda Av. 

Birtan Kaan SAAT şehir dışında, mazeretli olmasını talep ediyoruz. 

         --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Adalet ve Kalkınma Partisi,   

         --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım Adalet ve Kalkınma Partisinden de Selim 

YAVUZ ’un cenazesi var, mazeretli sayılmasını teklif ediyoruz.   

         --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Evet,  

         --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Birde Çetin PEHLİVAN ’ın hastası olduğu için 

mazeretli sayılmasını istiyoruz.  

         --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Anlaşıldı. Şubat Ay’ı Olağan Meclis 

Toplantısının 2.Birleşiminde ismi geçen arkadaşlarımızın mazeretli sayılmasını oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

         Öncelikle çalışma arkadaşımız Selim YAVUZ ’un Kayınvalidesi değil mi Murat?  

Kayınvalidesi hakkı rahmetine kavuşmuş, mekânı cennet olsun. Yakınlarına sabır diliyoruz, 

başsağlığı diliyoruz. Evet Raporlarla gündemimize geçiyoruz. Buyurun arkadaşlar, 

       --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Çevre Sağlık ve Sosyal İşler Komisyonu’nun,  

Bursa İli Gemlik İlçesi Engürücük Mahallesi 1356 ada 4 parselin içinde bulunduğu bölgenin 

18. Madde uygulaması tamamlanmış  olan  bölgede bulunan cadde ve sokaklara numara ve 

isim verilmesi  ile ilgili 07.02.2025 tarihli raporu.    

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili Maddeyle ilgili görüş belirtmek isteyen      

var mı arkadaşlar? İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

      --Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi: Çevre Sağlık ve Sosyal İşler 

Komisyonu’nun,  İlçemiz Cumhuriyet Mahallesi, Hasanağa Mevki, 

       --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Başkanım ilk maddeyi oylama yapmadık, okunmuş 

olarak kabulünü dedik. Şuanda da,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Raporlar bölümünde 1/1 Maddesinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür 

ederim İbrahim Bey,  

       --Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi: Çevre Sağlık ve Sosyal İşler 

Komisyonu’nun,  İlçemiz Cumhuriyet Mahallesi, Hasanağa Mevki, 443 Nolu Sokak’ta 

bulunan, Belediyemize ait çocuk parkına, “Sabri Berkan ŞİMŞEK” adının verilmesi ile ilgili 

07.02.2025 tarihli raporu. 
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       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili Maddeyle ilgili görüş belirtmek isteyen      

var mı? Peki. İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

         İlgili Maddenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. 

Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

      --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Tarım Balıkçılık ve Turizm Komisyonu’nun,  

Gemlik’te bulunan içkili alanların revize edilmesi ile ilgili 07.02.2025 tarihli raporu. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Evet raporla ilgili görüş belirtmek isteyen var mı 

arkadaşlar? İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

         İlgili Maddenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. 

Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. 

      --Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi: Hukuk  Komisyonu’nun,  İlçemiz 

sınırları içerisinde faaliyet gösteren işyeri açma ve çalışma ruhsatı verilmesi aşamasında 

ruhsat veriliş şartlarını  sağlayamayan  işyerlerinin faaliyetlerinin devamının sağlanması 

konusu için Komisyona ek süre talep edilmesi ile ilgili 07.02.2025  tarihli Raporu. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Raporla ilgili görüş belirtmek isteyen var mı 

arkadaşlar? İlgili raporun okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

         İlgili raporu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler, etmeyenler var mı?  

Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

         Evet arkadaşlar raporlarımız burda bitti. Fakat daha önce de hepimizin konuştuğu ve 

Gemlik’in şuanda gerçekten önemli konularından bir tanesi olan sokak hayvanlarıyla ilgili 

yapılan bir çalışmamız var. O çalışmamızın öncelikle bir render’ ı var, render ‘ını bir 

izleyelim. Daha sonra da Arzu Hanım’dan rica edelim, Arzu Hanım teknik detaylarla ilgili de 

meclisimizi bilgilendirmenizi istiyorum... 

        Arzu Hanım siz bu arada anlatabilirsiniz aslında. Müziği keselim arkadaşlar;  

      --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, 

değerli Gemlikliler, 2009 yılından beri Kurtul ve Engürü planlarımız biliyorsunuz ki devam 

ediyordu. Bu planlar içinde de Kurtul tarafında bir belediye hizmet alanı belirledik. Bu 

belediye hizmet alanında da 4757m² olan alanımızda sokak hayvanlarımız için bir 

rehabilitasyon merkezi  oluşturduk, bu merkezimiz için de 17.12.2024 tarihinde bir ruhsat 

aldık. İsterseniz şeyleri, hiç mi göstermiyor. Belediye hizmet alanımız yani sokak hayvanları 

alanımız 4757m² söylediğim gibi bu  4757m² içerisinde 2085m²’lik, 2100m² ‘lik bir toplam 

inşaat alanına ait bir binalar topluluğumuz var. Bu binalarda idari alanlarımız, hayvanlar için 

barınma alanlarımız da mevcut, ayrıca Orman Genel Müdürlüğüne de bir başvuru yaparak 

çeşitli yerlerden, Selim Bey burda olsaydı ona da birkaç bilgi verecektim burda. Tam yedi 

adet yerden biz başvuruda bulunduk, bu başvuruların bir tanesi gelmedi. O geldikten sonra da 

doğusunda ve güneyinde bulunan alan orman alanımızın da hemen hemen orası da 24 dönüm, 

25 dönüm alanında bulunuyor.  O bölgenin de hayvanlarımızın doğal yaşam alanlarıyla 

beraber serbest dolaşımlarını yapmak üzere bir planlama yapıyoruz. 

        Şimdi yukardan baktığınızda göreceksiniz arka tarafta bir orman görünüyor, o orman 

alanında da rehabilitasyon merkezimizin serbest dolaşım alanı olucak. Önde bir kafeteryası 

buluncak, o kafeteryada gelen vatandaşlarımız hizmet alacaklar. Bir kedi evimiz olucak 

ortada, arkada idari binamız ve ameliyathanelerimiz buluncak, burda da hayvanlarımızın 

gördüğünüz gibi barınacağı alanlar olacak ve üstünde güneş enerji sistemine oluşturalım dedik 

akıllı bir rehabilitasyon merkezi olsun istedik. Otoparklarımız, düzenleme alanlarımız, 

çocuklarımızın geldiğinde rahatça dolaşabileceği, oynayabileceği alanlar olacak. 

Sahiplendirme alanlarımız olacak ayriyetten, sesi açabilirsin? Klinik binalarımız olacak, burda 

iki adet hayvanlarımız, ameliyathanemiz olacak tam teçhizatlı Başkanım. Gördüğünüz gibi 

rahat dolaşım alanları olacak hayvanlarımızın, canlarımız pardon özür diliyorum canlarımızın.  
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       Başkanım önümüzdeki Ay’da büyük ihtimalle en son görüşte bize ulaştığında Orman 

Genel Müdürlüğünden alıcaz şeylerimizi, son hallerimizi ve tel çevirmeyle beraber 

hayvanlarımız daha rahat dolaşacaklar orman alanlarında.      

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim.  

    --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Teşekkür ediyorum.   

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Bizim orda şuanda 15 dönümlük 

aslında bakımlı bir zeytinlik de var orda. Vatandaşımız,  

    --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Evet, 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Şuanda,  

    --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Park alanı,  

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Zeytinliğine bakıyor. Yine baksın zeytinliğe, onu 

artık belediye mülküne geçtiği içinde buna uygun olarak biz bir icar usulü olabilir. Kendi 

zeytinliğine bakabilir ama daha sonra hayvanlar orda olduktan sonra nasıl yapacağımıza hem 

ziraat mühendislerimizle birlikte tekrar bir değerlendiririz ama şuanda 15 dönümlük yerde en 

azından sokaklardaki halka köpeklerin bir an önce toplanıp o bölgede rehabilite edilmesi veya 

bulundurulmasıyla ilgili de çalışmalarımıza bu hafta  arkadaşlarımız bir inceleme yaptılar 

yerlerinde, daha sonra da tel çitle o bölgeye en azından onbeş dönümlük alanın toparlıcaz, 

daha sonra kırk dönümü de etrafında tekrar çeviricez. O bölge çok geniş bir bölge. Yaklaşık 

ikiyüzelli, üçyüz dönüme kadar giden yukarıya doğru giden bir alan var. Bununla ilgili 

arkadaşlarımızı hem Osmangazi hem de özellikle Osmangazi biliyorsunuz Türkiye’nin en iyi 

barınaklarından bir tanesi. Ama geçen hafta gösterdiğiniz Gürsu örneğini de biz daha öncede 

görmüştük, onu da söyleyeyim. Güzel bir uygulama ama yeterli değil. Tabi yani metraj olarak 

bu kadar hızlı bir şekilde bizim aslında kısırlaştırma ve sahiplendirme yapmamız gerekiyor. 

Bununla ilgili çalışma çok önemli. Diğer taraf baktığınızda problemin büyüyerek veya uzun 

vadede çözülmesi gibi bir yola bizi yoracak bir yola gidecek. Daha kısa ve hızlı önlemler 

alabileceğimiz, bizim çözümler üretmemiz açısından da bu projenin bir an önce işte kırk 

dönüm hepsini bekleyerek veya orda ki bütün yapılar hazır olcak da öyle devreye gircek diye 

beklemeyin. Şuanda ilk etap da tel çevirip oraya o sokak canlarını oraya koyucaz. İşte bu 

konteynerle olur, başka şekilde olur. Ama en azından mevcut olarak en kötü haliyle şunu 

söyleyeyim. Şuanda Umurbey’deki rehabilitasyon merkezi standartlarında olur, en kötü 

haliyle o şekilde olacak ama bir yerden başlamak açısından ve hızlı bir çözüm üretmek 

açısından da bizim böyle bir çalışma modeliyle de sokak canlarını en azından güvence altına 

almış olucaz onu da belirtelim. Çalışmalar için teknik ekibe ve Arzu Hanıma çok teşekkür 

ediyoruz çalışmalar için, sağ olun.   

         Görüş bildirmek isteyen var mı bu konuda arkadaşlar? Peki. 

         Değerli arkadaşlar 2025 yılı Şubat Ay’ı Olağan Meclis Toplantısının 2.Birleşimini burda 

kapatıyoruz, oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

Aldığımız kararların Gemlik’imize hayırlı, uğurlu olmasını temenni ediyorum. Teşekkür 

ederim.     

   

 

 

 

Berna IŞIKDOĞAN     

         Katip Üye 

   Yahya Emrecan UZUNKAYA    

             Katip Üye 

      Şükrü DEVİREN  

       Meclis Başkanı 

 


